
Referat af generalforsamling 16.06.2021 
 
Fjordhuset, Egholm Færgevej 16, 9000 Aalborg, klokken 19.00 
 
Dagsorden: 
  

1. Valg af dirigent. 
Alex Kristiansen valgtes til dirigent. Dirigenten konstaterede, at 
generalforsamlingen var lovligt indvarslet og gennemgik efterfølgende 
dagsordenen. 

 
2. ”Formandens” beretning.  

Formanden aflagde beretning og nævnte i den forbindelse, at året har været 
præget af aflysninger på grund af coronapandemien. Det er dog lykkedes at 
gennemføre enkelte fisketure og en støberidag. Formanden nævnte endvidere, 
at der planlægges julefrokost for medlemmerne den 13.12.2021. 
 Beretningen godkendtes. 
 

3. Kassereren fremlægger regnskabet. 
Kassereren gennemgik regnskabet. De samlede udgifter har været ca. 17.795 kr. 
mens indtægterne har været ca. 23.243 kr. Regnskabet balancerer således med 
et overskud på ca. 5.448 kr. hvilket er meget tilfredsstillende. 
Regnskabet godkendtes. 
 

4. Valg af:   
A) Formand og 1 bestyrelsesmedlemmer. På valg er Allan Jespersen og Ole 

M. Andersen: 

Allan G. Jespersen genvalgtes som formand og Ole M.  Andersen 

genvalgtes som bestyrelsesmedlem. 

B) Suppleant til bestyrelsen. Alex Kristiansen er på valg: 

Kim Christensen valgtes til suppleant til bestyrels en. 

C) Revisor. Gert Nielsen er på valg. 

Gert Nielsen genvalgtes som revisor. 

D) Revisorsuppleant. Peter Ørndal er på valg. 

Peter Ørndal genvalgtes som revisorsuppleant. 

E) Bladudvalg. Erik Olsen, Ole M. Andersen og Jan Lilholt er på valg. 

Alle genvalgt. 

F) Havtursudvalg: Jan Lilholt, Ole Mølgaard Andersen, Allan Jespersen, Erik 

Olsen og Thorkild Nørgaard er på valg.  



Alle genvalgt.  

 
5. Indkomne forslag. (forslag til dagsorden skal være bestyrelsen i hænd e 

senest 5. juni 2021). 
Ingen forslag modtaget 

 
6. Fastsættelse af kontingent for 2022 

Der blev vedtaget uændrede kontingentsatser, dvs. 400 kr. årligt, juniorer 
(medlemmer under 18 år) dog 200 kr. årligt. 

 
7. Eventuelt   

Per Bang nævnte, at han er medlem af en fondsbestyrelse, og at der er mulighed 
for at søge midler til engangsanskaffelser. Bestyrelsen vikl overveje 
mulighederne. 

 


